
Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 
z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 13. 4. 2022 

 od 18:00 do 18:40 hodin v kabinách sportovního areálu 
 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, ing. Václav Kolman, Jaroslav Flieger, Jiří Komárek, 
ing. Libor Kunte, ing. Jakub Nerad, ing. Petr Hodboď, ing. Karel Hladík 
 
Omluveni: 0 
Neomluveni: 0 
Předsedající konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 8 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 
01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Petru Říhovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Jiřího Komárka. 
 
 
02 – Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání ZO 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice  
Program: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání  ZO Markvartice 
3) Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
4) Rozpočtové opatření  č. 2/2022 
5) Schválení pronájmu pozemku p. č. 3180 
6) Schválení OZV č. 1/2022 o regulaci hlučné zábavní pyrotechniky a o stanovení výjimečných případů, 

kdy doba nočního klidu je vymezena dobou kratší nebo při nichž nemusí být doba nočního klidu 
dodržována 

7) Schválení záměru prodeje části pozemku p. č. 3180 
8) Schválení smlouvy o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě Digitální technické mapy Ústeckého    
    kraje a pověření starosty k podpisu smlouvy 
9) Schválení Dodatku č. 2 Pachtovní smlouvy 
10) Diskuze  
11) Závěr 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 
 
 



03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 
Odvoz černé skládky 
Pokračuje nástavba nad učebnou 
Veřejné ohniště u kabin – pálení čarodějnic 
Mytí komunikací – hasiči 
 
04 – Rozpočtové opatření č. 2/2022 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 2/2022, které je přílohou tohoto usnesení.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

05 – Schválení pronájmu pozemku p. č. 3180 

Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p. č. 3180. 
Cena: 1,- Kč/rok 
Doba trvání smlouvy: na dobu neurčitou 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

06 – Schválení OZV č. 1/2022 o regulaci hlučné zábavní pyrotechniky a o stanovení 
výjimečných případů, kdy doba nočního klidu je vymezena dobou kratší nebo při nichž 
nemusí být doba nočního klidu dodržována 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje OZV č. 1/2022 o regulaci hlučné zábavní pyrotechniky a o stanovení 
výjimečných případů, kdy doba nočního klidu je vymezena dobou kratší nebo při nichž nemusí být doba 
nočního klidu dodržována. 
Tato vyhláška nabývá účinnosti počátkem patnáctého dne následujícího po dni jejího vyhlášení. 
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, 1 se zdržel (pan Nerad). 
 
07 - Schválení záměru prodeje části pozemku p. č. 3180 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje části pozemku p. č. 3180. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
08 - Schválení smlouvy o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě Digitální technické 
mapy Ústeckého kraje a pověření starosty k podpisu smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje  Smlouvu o spolupráci při tvorbě, aktualizaci a správě Digitální technické 
mapy Ústeckého kraje a pověřuje starostu k podpisu smlouvy. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
09 - Schválení Dodatku č. 2 Pachtovní smlouvy 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 2 Pachtovní smlouvy 
Cena: 3.000,- Kč/ha/rok 
Pozemek p. č. 3299 o výměře 26.413 m2 (část pozemku) 
Doba trvání tohoto dodatku do 31. 12. 2023 



 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
 
 
 
 
 
DISKUZE  
 
p. Culek – chci se jenom zeptat ohledně toho katastru jak chodí po barákách a měří… 
                   kdy přijdou k nám? 
p. starosta – k tobě konkrétně přijdou na jaře příštího roku, dostaneš nejdřív dopis… 
                        je to na tři etapy, chodí se teď na jaře, potom na podzim a na jaře příštího roku… 
                       začalo se dole u Havlíčků, včera byli u Patky a postupují směrem nahoru… 
                       každý majitel stavby nebo pozemku dostane doporučený dopis předem než 
                       přijdou…chodí třikrát v týdnu, pondělí, úterý, čtvrtek…já u toho nejsem, původně 
                       to bylo domluvený tak, že s nimi bude chodit p. Didíková, ale dohodli jsme se, že 
                       to není nutné, pouze když narazí na nějakou nesrovnalost, tak zavolají a já hned 
                       přijedu… 
p. Hodboď – já jenom akorát, že pan Habelt  dal zase do cesty ty prašce, je to dost nebezpečný, 

 a musí to být hrozný pro traktory a něco k těm stromkům, které tam vysázel  na vlastní       
náklady na obecní  pozemku naproti jeho domu, jaký měl důvod? 

p. starosta – byl jsem se tam podívat, co se týká těch prašců, tak já osobně v tom problém nevidím, 
Kosařovi se nahoru netočej a jezdí tam z druhé strany, pan Zach se tam byl se mnou       
podívat… a co se týká těch tůjí, tak já nevím…každopádně je špatně, že tam Habeltovi 
zasaděj na náš pozemek skoro padesát tůjí a jestli to tam patří nebo ne, by měl zhodno- 
tit tady pan ředitel Kunte, který tomu rozumí…ale první věc, která by se měla řešit je ta, 
proč to někdo vysadil, aniž by to někomu řekl…i to zrcadlo, který tam je, taky s tím  
nemám problém, ale je potřeba aby oni přišli a řekli mohli bysme a my se tady sejdeme 
a řekneme ano nebo ne…ten postup je teď trošku obráceně, takže se pokusíme to s nimi 
nějak dořešit... 

p. Nerad – pokud to takhle necháme a budeme si zatarasovat obecní cesty a necháme si sázet na  
                    naše pozemky tůje, tak to dopadne tak, že si tady v naší obci bude každý dělat co chce.. 
                    nic proti nim, ale co by asi říkali, kdybychom jim zatarasili jejich cestu nebo vysázeli na  
                    jejich pozemku stromky… dělají si z nás dobrý den…a není to poprvé, ať už to jsou ty  
                    semafory nebo zrcadlo…je potřeba to nějak ukončit…ty tůje bych dal odstranit… 
p. Kunte – ne ne ne, na druhou stranu nám Habeltovi taky dost pomohli a myslím si, že tohle není 
                    potřeba úplně hrotit… 
p. starosta – není to správně, víme to všichni, pan Kunte se tam půjde podívat a zkusí se s nimi 
                        domluvit… 
p. Kunte – je potřeba k tomu přistupovat velmi asertivně v tom smyslu, že naše obec tady má 
                    normální fungování, s Habeltovými jsme jednali o tom, že semafor nemůže být 
                    umístěný tam kde je, ani kamera…na druhou stranu prosím o jednu věc a doufám, že 
                    všichni jsme tady rozumní a budeme aspoň malinko respektovat takovou soudnost 
                    v tom, že Habeltovi jsou tady součástí obce… 
p. Nerad – úplně to nechápu…tohle není respektování… 
p. Bartoň – když jdu v noci zavírat psa, tak kouknu na kameru a blikne na mě, takže fungujou.. 
                     a taky s tím nesouhlasím, jsou to přistěhovalci, bydlí tady chvíli, ať si to otočí k sobě 
                     na pozemek… 
p. Kunte – obec je s nima v nějakým soužití a já si nedokážu představit být s nimi v rozporu… 
p. starosta – Libor má v něčem pravdu, ale na druhou stranu nemůžeme tyhle věci tolerovat, 
                       ale normální cestou to s nima vyřešit…rozhodně ne nějakým násilím… 
                       až se tady příště sejdeme, tak si řekneme nějaké výsledky jednání… 



                     
 
 
Pan starosta nakonec poděkoval všem za pozornost… 
 
 
           
                                                                                                                                                                                                                    
Ověřovatelé zápisu                                                               Jaroslav Flieger, 
        
                                                                                               Jiří Komárek 
 

 
Starosta               Tomáš Renka,   

 
Místostarosta               Ing. Libor Kunte, Ph.D. 

 
 

V Markvarticích dne 20. 4. 2022 
 
 
 


